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Styrelsemöte 220106 Asfaltbolaget 

Närvarande 

Tobias Jönberg 
Lars Nilsson 
Ulrika Nordenberg 
Helén P Lundborg 
Roland Östberg 
Anna Lundén 
Katarina Torstensson 
Jessica Revelj 
 
 
 
 
 
1:1 Mötet öppnas  
 
 
1:2 Jessica Revelj och Anna Lundén valdes att justera protokollet. 
 
 
1:3 Dagordningen godkändes. 
 
 
1:4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom.  
 
 
1:5 Ekonomisk rapport  
 Lars redogjorde för klubbens ekonomi. Vi har bra likviditet. Det finns en del förfallna 

fakturor. Tobias efterfrågar en översyn av vilka konton vi har nu inför att vi börjar 
jobba via Hippocrates. Vissa konton behöver döpas om. Genomgång av dessa görs. 

 Vissa konton känns som dubbletter och kan tas bort. 
 
 
1:6 Lägesrapport – var står VFK idag 
 Styrelsen arbetar fortsatt i nära samarbete med personalen på klubben. Vi har rullat 

igång Hippocrates men det finns fortfarande mycket att göra här. Snart dags för 
årsmöte. Beslutades att det ska hållas den 20/3 kl 19.00. Helen kollar om vi kan boka 
lokal på Stadshotellet. Kallelse ut på hemsidan. Motioner ska vara styrelsen tillhanda 
senast 28/2. Verksamhetsberättelser från sektionerna och förvaltningsberättelse ska 
vara klara och finnas tillgängliga för medlemmar att läsa en vecka innan mötet. 
Lämpligt att lägga dessa på hemsidan.  
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1:7 Inkomna skrivelser 

Helen har fått en skrivelse från Marie Hallberg i Södra stallet som lästes upp. 
Diskussion kring skrivelsen fördes och svar skickas direkt till Marie.  

 
 
1:8 Corona – åtgärders och situationen just nu 
 Vi håller i våra stärkta städrutiner likt tidigare.  
 
 
1:9 Bidragsansökan  
 - 
 
 
1:10 Personalsituationen  
 Ulrika N redogjorde för personalläget. Nytt avtal ska skrivas med en anställd. De 

löneskulder klubben har till två anställda är nu tillrättade.  
 
 
1:11 Rapporter från sektionerna – inga rapporter detta möte.  
  

 
 
1:12 Övriga frågor – Lars redogjorde för läget kring arena-bygget. Det är nu upphandlat 

vilket företag som ska bygga ridhus – Tectum Byggnader AB och vilket som ska bygga 
stall; Abetong AB. Grävarbetet börjar inom kort på andra sidan Sundetvägen. Arbetet 
med att utforma den nya organisationen pågår. Beslutades att vi nu söker efter en 
arenachef och efter en ridskolechef.  

 Fredrika jobbar nu aktivt med att utforma den nya hemsidan. 
 Roland meddelar att han har satt ihop ett förslag på stående agenda för personalens 

möten som hålls en gång varannan vecka. Detta är ute för påsyn av personal för att 
godkänna att dagordningen känns relevant för dem som personal och verksamhet. 
Lena Sjödahl på Kommunal har meddelat att hon i egenskap av skyddsombud önskar 
vara med på nästa personalmöte. Vidare har Roland delat upp vår dokumentation över 
det systematiska arbetsmiljöarbete i greppbara mindre delar och utefter dessa 
utformat separata rutiner inom varje område för att det ska bli enklare att följa. 

 Tobias och Katta ska ha individuella möten med personalen igen inom kort. Nytt avtal 
skrivs med en anställd och ett avtal ska ändras och förnyas.  
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1:13 Mötet avslutas 
 

 

 

Växjö 220106 

  

    Justeras: 

 

…………………………………………………  ………………………………………………………   
Helén P Lundborg   Jessica Revelj 
 
 
 
    ………………………………………………………. 
    Anna Lundén 
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